
 

 

 
 
 
Izjava za javnost 
 
Datum: 29.10.2012 
 
Prvo leto mandata Sveta za elektronske komunikacije 
 
Ljubljana, 29. 10. 2012 Svet za elektronske komunikacije Republike Slovenije je pregledal 
opravljeno delo v prvem letu svojega mandata. Svet si je aktivno prizadeval za varstvo 
interesov potrošnikov, invalidov in uporabnikov s posebnimi socialnimi potrebami. Na 
Agencijo za pošto in elektronske komunikacije Republike Slovenije ter državne organe je 
naslovil vrsto predlogov za izboljšanje kakovosti storitev elektronskih komunikacij, še posebej 
širokopasovnih, in večjo informacijsko vključenost invalidov v družbo. Svet je pripravil tudi 
številne predloge za preglednejše delovanje agencije ter hitrejši razvoj elektronskih 
komunikacij v Sloveniji. 
 
Iztekajoče se leto predstavlja hkrati zaključek prvega leta mandata Sveta za elektronske 
komunikacije Republike Slovenije. Člani sveta so na 14. seji dne 26. 10. 2012 pregledali 
sprejete sklepe in njihovo realizacijo. Ugotovili so, da je bila večina sklepov izvršena, 
medtem ko so nekateri zaradi vezanosti na druge dogodke še v izvajanju.  
 
Osrednjo pozornost je svet posvetil varovanju interesov potrošnikov, invalidov in uporabnikov 
s posebnimi socialnimi potrebami ter varnosti in zasebnosti elektronskih komunikacij. Z 
obsežnimi pripombami in predlogi je sodeloval v javnih obravnavah predlogov novega 
zakona o elektronskih komunikacijah. Zavzel se je za varovanje pravic uporabnikov pri 
spremembah kazenske zakonodaje in predlagal spremembe zakonodaje, ki ureja 
programske vsebine.  
 
Svet se je aktivno vključil v reševanje problematike digitalne prizemne televizije. Opozoril je 
na neustrezno izveden prehod na digitalno prizemno televizijo, nedorečeno  zakonodajo ter 
na neustrezne razmere na medijskem trgu. Državne organe je pozval k uskladitvi zakonodaje 
s področja digitalne radiodifuzije in elektronskih komunikacij z evropskim pravnim redom.  
 
Pri razvoju trga elektronskih komunikacij je svet opozoril na zaostajanje pri gradnji in 
posodabljanju širokopasovnih omrežij. Posebej je izpostavil problematiko kakovosti 
širokopasovnih storitev, ki je agencija ne nadzira. Svet je na osnovi pregleda stanja sprejel 
usmeritve za višjo kakovost širokopasovnih storitev ter predlagal vrsto ukrepov, ki naj jih 
izvede agencija za zaščito interesov uporabnikov. 
 
Svet za elektronske komunikacije je opozoril tudi na neustrezne razmere pri zagotavljanju 
ustreznega stabilnega razvojnega okolja za nadaljnji razvoj mobilnih širokopasovnih omrežij 
in izgradnjo infrastrukture mobilnih komunikacij 4. generacije (LTE). Opozoril je agencijo in 
pristojne državne organe na obveznosti iz Programa politike radijskega spektra in Evropske 
digitalne agende ter pozval agencijo, da pohitri priprave na podelitev frekvenc v 800 MHz 
frekvenčnem območju, namenjene mobilnim širokopasovnim omrežjem in storitvam. 
Agencija je prve dokumente pripravila že v letu 2009. Po treh letih pričenja na začetku in 
načrtuje podelitev frekvenc v prvem poletju 2014. Zaradi tega se zaostanek Slovenije na tem 
področju povečuje. V večini držav članic Evropske unije so frekvence za gradnjo mobilnih 
komunikacij 4. generacije že podeljene ali bodo avkcije v kratkem zaključene. Po podatkih 
mednarodne organizacije GSA (Global mobile Suppliers Association) iz septembra 2012 bo 



 

 

do konca leta v svetu delovalo že 152 omrežij 4. generacije v 65 državah. Samo v letu 2012 
je pričelo obratovati 115 omrežij. V prihodnjem let se bo število delujočih omrežij še znatno 
povečalo. Skokovito se veča število uporabnikov LTE, na trgu pa je prisotnih tudi vse več 
naprav, ki omogočajo uporabo hitrih mobilnih omrežij in storitev.  
 
V nadaljevanju seje se je svet seznanil z osnutkom programa dela in finančnega načrta 
Agencije za leto 2013. Direktor agencije Franc Dolenc je navzočim uvodoma predstavil trajne 
naloge agencije in ključne projekte za leto 2013. Svet je načrtovane projekte podprl kot nujne 
in se strinja z njihovo izvedbo. Do finančnega načrta se svet zaradi prepozno dostavljenega 
gradiva ni opredelil, zaupa pa agenciji, da je pripravila načrt skladno z načrtovanimi 
aktivnostmi, ki so opisane v programu dela. 
 
Svet je ob tem agenciji tudi predlagal naj nadaljuje s pripravo četrtletnih poročil o svojem 
delu, ki jih je agencija pričela pripravljati na pobudo sveta, ter ga aktivno seznanja o izvajanju 
sprejetega programa dela in morebitnih odstopanjih od načrtov.   
 
 
 
 
 
 
 


